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Partij Nr. Vraag / Input Antwoord / Reactie 

SGP  1 Wat ons betreft een prachtig en gedegen onderzoek. Wij 
zijn nog wel benieuwd naar de praktische opvolging van de 
aanbevelingen en vooral ook naar de meer praktische uit-
voering van ons amendement: welke supermarkten, welke 
restaurants, welke schoolkantines, welke bedrijfsrestau-
rants, welke ziekenhuizen zijn bereid lokale producten op 
te nemen in hun assortiment en welke rol kan de provincie 
vervullen om dit inzichtelijk te maken?  

 

Vanuit de Voedselagenda zijn we aan het verkennen of we voor 2023 
een dealmaker vanuit de provincie kunnen aanstellen. Deze dealmaker 
zal dan mogelijk aan de slag gaan om deals te sluiten met lokale over-
heden, bedrijven en andere organisaties om meer inkoop en zichtbaar-
heid van lokaal voedsel te stimuleren. Hier zal de nadruk wel voorname-
lijk liggen op bedrijfsrestaurants van gemeentes, bedrijven en eventueel 
ook hogere onderwijsinstellingen.  
 
Een aantal restaurants doet mee aan een traject van werkpakket ge-
zonde voedselomgeving binnen de Regiodeal Foodvalley. Hier is ook 
deels aandacht voor lokaal voedsel.  
 
Het benaderen van supermarkten zit momenteel niet in de scoop van de 
Voedselagenda.  

 

 


